
Formand: Jannick Jakobsen
Kasserer & referent: Mette Wolfhagen

Bestyrelsesmøde 21-06-2021
Deltagere: Jannick, Victor, Peter, Jonatan, Martin, Monty, Mette,
Rosa, Cille, Ida

1. Godkendelse af Dagsorden
Dagsorden godkendt

2. Kalender
Der er blevet valgt på sidste møde at der er djr den 26-06-2021. I uge 28 er der SFA samt i
uge 30 er der krigslive.

3. Næste bestyrelsesmøde
Det næste bestyrelsesmøde er blevet valgt den 18 oktober. Der bliver valgt
bestyrelsesmøde 3 måneder frem.

4. Indgående post
Post fra forældre der spørger om betaling fra sfa. Dette er blevet ordnet. Jannick har fået
post fra kommunen og bifrost omkring corona-ansvarlig til vores arrangementer. Dette bliver
valgt at det er arrangørerne der bliver de ansvarlige.

5. Økonomi
Den er fin.

6. Halvårligt Budgetopfølgning
Forsikring
Hævet fra 5400 - 6000
på grund af negativ rente

Drift, Kontor og Administration
Lader vi stå på 7000

Lokaler
Bliver sænket fra 20000 til 15000
fordi noget af pengene går til dnd rum

Værksted
Bliver på 30000
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Bestyrelse, generalforsamling
Bliver på 5000

Bifrost
Bliver på 1200

Reklame
Bliver på 10000 general reklame, 10000 på Sfa

Arrangementer
Krigslive
Forbliver på 25000

SFA
går fra 50000- 80000
Dette sker fordi SFA har fået 50.000 fra DUF

DJR
Bliver på 20000

DJR 12+
Bliver på 4000

Tabletop
Bliver på 15000

Brætspil, D&D
Bliver på 5000

Social
Bliver på 5000

DND projekt
40.000
DND for sit eget punkt da der skal laves et helt nyt DND rum.

Monster kostume
Bliver på 68250

Diverse indkøb
Bliver på 5000 på div og 5000 på corona.

7. DnD bord
Der er blevet taget kontakt til Larp marked omkring et dnd bord inde i kontoret. Victor vil
gerne have et dndbord for på lang sigt at skabe mere aktivitet i lokalerne for at tiltrække flere
nye medlemmer. Folk virker på dog er der en frygt for at bordet ikke vil ikke blive brugt nok.
Der bliver snakket om hvordan vi kan passe på bordet, evt med dækning. Tilbuddet lyder på



Formand: Jannick Jakobsen
Kasserer & referent: Mette Wolfhagen

25000 kr. Der bliver diskuteret omkring om man skulle lægge mere i lokalet end i bordet hvor
der ville kunne have lavet et alternativ på 3000. Der er blevet valgt en gruppe som der bliver
givet 40000 kr til et dnd projekt der gælder både rummet og bordet.

8. DUF ansøgning
Martin Kliff har søgt 50.000 kr til SFA og Dragonfactory har fået pengene. Pengene vil blive
brugt på horn, englevinger, og monster kostumer.

9. Evt

Djr:
DJR i oktober bliver rykket til den 30. oktober for at kunne støtte op om battle raids ballerup.

Fest den 21. 8
Martin vil gerne lave en fest for folk fra andre foreningerne. Bestyrelsen godkender. Der
bliver ikke betalt kontingent. Martin er arrangør.

12 + invasion
Jonatan vil gerne ud med 12 + og tage afsted til andre rollespil. Martin tager kontakt til
fabrikken og høre.

Klub rollespil
Der var møde med institutioner i sidste uge omkring sfa. under mødet blev der nævnt fra
pædagogernes side at der ønskes et klub rollespil kun for institutionerne. Dette kunne ske 4
gange om året. Der er opbakning fra bestyrelsen.


